
PROTOKÓŁ  NR 3.2015 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej  

z dnia  13 stycznia  2015 r.   
 
Obecni: 
 
1. Mirosław Sobczak               -   Przewodniczący Komisji 
2. Urszula Pankowska             -   Zastępca Przewodniczącego  
3. Włodzimierz Malinowski    -   Członek Komisji  
4. Robert Pacuszka                  -   Członek Komisji  
5. Katarzyna Sadurska             -   Członek Komisji 
6. Waldemar Sitek                   -   Członek Komisji 
 
 
Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący i zaproponował następujący 
porządek: 
1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji; 
2. Zapoznanie się z odpowiedzią Burmistrza na wniosek Komisji  
3. Sprawy bieżące; 
4. Ustalenie terminu kolejnego posiedzenia Komisji. 
 
Ad1.  Protokół  Nr 2.2014 z 23 grudnia 2014 roku został przyjęty. 
 
Ad2. Komisja zapoznała się z odpowiedzią Burmistrza na wniosek Komisji z 12 
stycznia 2015 roku w sprawie przedstawienia informacji o inwestycjach na 
drogach powiatowych i wojewódzkich w 2015 roku. 
W odpowiedzi Burmistrz informuje, że w budżecie Gminy Tłuszcz na rok 2015 
przewidziane są 2 inwestycje na drogach powiatowych w formie dotacji celowej 
na ich realizację: 
1. projekt i budowa chodnika w miejscowości Jaźwie; 
2. dotacja celowa dla Powiatu Wołomińskiego na odwodnienie ulicy Perłowej w  
    w m. Pólko. 
Na dzień dzisiejszy nie przewiduje się w roku 2015 inwestycji na drogach 
wojewódzkich. 
Wniosek wraz z odpowiedzią stanowi załącznik nr 1 i 2 do niniejszego 
protokołu.  
 
Radny Włodzimierz Malinowski poinformował, że przez kolejne lata  zgłaszał 
do Burmistrza, aby zajął się projektem chodnika  przy drodze wojewódzkiej 634 
na odcinku od ulicy Klonowej  do co najmniej ulicy Słowiczej, ale nic się nie 
dzieje. Radny był w Wołominie i w Warszawie w Zarządzie Dróg 
Wojewódzkich i otrzymał informacje, że jeżeli będzie zrobiony projekt, to oni 
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położą chodnik, dlatego radny powiedział, że po raz kolejny wnosi o wykonanie 
tego projektu.  
 
Radny Robert Pacuszka poinformował, że taka sama sytuacja jest od ulicy 
Zjazdowej na Borkach w kierunku miasta.  
 
Komisja postanowiła zasięgnąć informacji w tym temacie od Pana Piotra 
Gołosia. W związku z tym że Pan Gołoś w dniu dzisiejszym był nieobecny, 
Komisja postanowiła zaprosić Pana Burmistrza i Pana Gołosia na posiedzenie 
Komisji w dniu 3 lutego 2015 roku godzina 16.00 w celu omówienia 
możliwości realizacji chodnika i ścieżek rowerowych przy drodze wojewódzkiej 
634 na odcinku Wólka Kozłowska -Tłuszcz i Tłuszcz -Jasienia.  Wniosek 
Komisji stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  
 
 
Ad3.  Termin kolejnego posiedzenia Komisji ustalono na dzień 03 lutego 2015 
roku  godzina  16.00. 
 
 
Na tym protokół zakończono.                    
                                                                         
                                                                         Przewodniczący Komisji 
 
                                                                             Mirosław Sobczak  
 
Załączniki do wglądu w pokoju 38. 
Nagranie wideo z posiedzenia Komisji  
stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Dokument utworzyła Bożena Brzozowska 
Dnia 15 stycznia 2015 roku. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 3 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 4 

 
 
 
 
 
                                                 


